
Protokoll från 
SPF Bråvikens digitala styrelsemöte 2020-06-09
Fört av Marie-Louise Westerberg

Deltagare Signatur Närvaro

Annmari Johansson AJ X

Britt-Marie Ullstrand BMU X

Eva Svensson ES X

Gunnel Viberg GV X

Inger Negendanck IN -

Lennart Lundgren LL X

Marie-Louise Westerberg MLW X

Mats Winell MW X

Per Adler PA X

Bilagor 1. Resultatrapport (preliminär)
2. Balansrapport (preliminär)

§ Innehåll Ansv åtg

1 Mötets öppnande
 Ordförande Per Adler (PA) förklarade mötet öppnat.      

2 Val av sekreterare
 MLW valdes

3 Föredragningslista
 Tillägg till dagordningen:

◦ Föreslå eventuell kandidat till Norrköpings kommuns tillgänglighetspris
◦ Enkät gällande kommande bostadsbehov i Kolmården
◦ Protokoll från distriktsstyrelsen 

 Kompletterad dagordning godkändes

     

4 Föregående protokoll
 Det granskade protokollet från styrelsemötet den 2020-05-19 godkändes. 

Undertecknandet kommer att ske i efterhand på grund av rådande Corona-läge. 
MW har publicerat protokollet på hemsidan.

5 Förändringar i medlemsregistret och födelsedagar sedan föregående möte
 Aktuellt medlemsantal är 211 st 

◦ Sedan föregående styrelsemöte har 2 medlemmar avlidit 
◦ En medlem har avslutat sitt medlemskap

 Jubilarer, som kommer att uppmärksammas under  juni är
◦ Två 75-åringar

6 Intern information
Aktuell information med anledning av coronaviruset

 Vår förening fortsätter att bevaka och förhålla sig till de rekommendationer som 
Folkhälsomyndigheten angivit

Besök på Webben p
 Antalet besök på hemsidan under maj har ökat från ca 200 st till ca 350 st

Månadsmöten i höst
 Som en följd av rådande pandemi och Folkhälsomyndighetens (FHK) restriktioner 

kan styrelsen endast publicera presumtiva datum då någon form av månadsmöten 
skulle kunna äga rum

Sommarbrev till medlemmarna
 PA har författat ett brev till våra medlemmar inför sommaren. Övriga i styrelsen 

uppskattade initiativet och bestämde att dokumentet ska distribueras till samtliga 
medlemmar (via mail/post) AJ, MLW verkställer.

Mail från Lena Nicander angående Linedance under maj månad
 Under maj har Lena genomfört sin Linedance på Serveringsbergets dansbana i 

enlighet med gällande avståndsrekommendationer. En mycket uppskattad insats 
från deltagare och styrelse.

AJ, MLW



7 Extern information
  Tattoo i Eksjö

 Information om inställt evenemang har mailats ut till medlemmarna. Motsvarande 
uppgift har även gått att ta del av via Norrköpings Tidningar och vår hemsida.

8 Ekonomisk rapport 
Ekonomiska läget och transaktioner sedan förra styrelsemötet

 GV redovisade det ekonomiska läget, se bilaga 1 och 2.
9 Programgrupp 

En typ av aktivitet som kan anordnas är vandring
 MLW redovisade tänkbara förslag på en ca 3 timmars vandring (ca 9 km). Datum 

för genomförande sattes till den 21 sept kl.10:00
Kan vi planera för andra aktiviteter för hösten redan nu?

 Svårt att planera i rådande läge då max 50 personer får samlas och avstånd ska hållas 
m.a.o. programgruppen avvaktar utifrån FHK:s rekommendationer.

Rapport om bokcirkel utomhus
 ES bokcirkel utomhus kvarstår att genomföra i väntan på varmare väder
 ES informerade om att på fredagen (12/6) kommer Ingrid Sultans ”flätnings”-kurs 

att genomföras.
10 Övrigt

Föreslå eventuell kandidat till Norrköpings kommuns tillgänglighetspris
 Syftet är att utse någon värdig kandidat – person,funktion eller organisation - som 

skapat/tillgängliggjort möjligheter för alla inom vår kommun
Enkäten gällande kommande bostadsbehov inom Kolmården

 Vår SPF-förening är ombedd att förmedla enkäten, som Kolmårdens bostadsgrupp 
via Alf Gustavsson har tagit fram i syfte att inventera kommande bostadsbehov, till 
våra medlemmar. AJ mailar ut enkäten med försättsblad till våra medlemmar

Protokoll från distriktsstyrelsen
 LL efterfrågade hanteringen av distriktets styrelseprotokoll. Samtliga protokoll 

distribueras till övriga styrelseledamöter av den ordförande som mottagit dem.

AJ

LL, PA

11   Nästa möte
 Nästa digitala styrelsemöte är den 30/6 kl.14:00.  Zoomansvarig: MW
 Ordförande vid nästa möte är LL.

MW
LL

12 Avslutning
 Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

                (Mötet genomfördes digitalt via chatt-appen Zoom)
      

                  …………………………………….. ……………………………………………….
Per Adler (ordförande) Marie-Louise Westerberg (sekreterare)



Bilaga 1



Bilaga 2


